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Comité d’organisation de la 5e Semaine forestière méditerranéenne d’Agadir (Maroc) :

Organizing committee
This event was organised by the High Commission for Water and Forests and the Fight against Desertification of Morocco (HCEFLCD), FAO
Committee on Mediterranean Forestry Questions – Silva Mediterranea and the Ministry of Forest & Water affairs of the Republic of Turkey, the
Convention on Biological Diversity (CBD) and the Forest Ecosystem Restoration Initiative (FERI), Plan Bleu, the Mediterranean Model Forests
Network (MMFN), the European Forest Institute-Mediterranean office (EFIMED), the Forest Sciences Centre of Catalonia (CTFC), the International
Association for Mediterranean Forests (AIFM), the Global Mechanism of UNCCD, the IUCN, the World Bank, the Union for Mediterranean (UpM),
the Global Partnership on Forest and Landscape Restoration and CESEFOR.

Cet événement a été organisé par le Haut Commissariat aux Eaux et Forêts et à la lutte contre la désertification du Maroc (HCEFLCD), le Comité
des questions forestières méditerranéennes de la FAO - Silva Mediterranea et le ministère de Eaux et Forêts de la République turque, la Convention
sur la diversité biologique (CBD) et l’Initiative de restauration des écosystèmes forestiers (FERI), le Plan Bleu, le Réseau méditerranéen des forêts
modèles (MMFM), le Bureau régional méditerranéen de l’Institut européen des forêts (EFIMED), le Centre technologique forestier de Catalogne
(CTFC), l’Association internationale forêts méditerranéennes (AIFM), le Mécanisme mondial de l’UNCDD, l’UICN, la Banque mondiale, l’Union pour
la Méditerranée (UpM), le Partenariat mondial sur la restauration des paysages forestiers et le CESEFOR.
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